
 
Usnesení ze zasedání RV ČSV, o. s. 24. 3. 2012 

v SOUV-VVC, o.p.s. Nasavrky 
 
Ze 79 členů RV bylo přítomno 69 členů. RV je usnášeníschopný. Republikový výbor Českého svazu 
včelařů, o. s. (ČSV) po schválení programu jednání, zvolení návrhové komise ve složení Miloslav 
Scherling, Jiří Sláma, Petr Stibor a po projednání jednotlivých zpráv, připomínek a diskusních 
příspěvků přijal toto usnesení: 
 
Republikový výbor ČSV 
 

A. schválil: 
1. v souladu s § 26 odst. 1 Stanov ČSV provedení kooptací, voleb a jmenování 

funkcionářů ČSV aklamací, 
2. zprávu o plnění usnesení RV ČSV ze dne 20.11.2011 a 14.1. 2012, 
3. zápis ze zasedání RV ČSV ze dne 20.11.2011 a 14.1. 2012, 
4. zprávu o činnosti a hospodaření ČSV za rok 2011 včetně připomínek, 
5. směrnici pro prohlížitele včelstev č. 9/2012, 
6. odměnu za výkon funkce předsedy ČSV včetně případných náhrad ve výši 25 000 Kč 

měsíčně, 
7. změnu Chovatelského řádu ČSV, 
8. pronájem bytu v sídle svazu firmě Včelpo, s.r.o. a to po dobu trvání nájmu prodejny, 
9. změnu termínu konání srpnového RV a to na den 11.8.2012, 

B. kooptoval  
do RV ČSV Františka Herce za OO ČSV Praha-západ a Pavla Slámu za OO ČSV Písek, 
  

C. zvolil  
1. členy PRV ČSV: 
Karla Brücklera, Marka Lingera a Jiřího Jiránka 
 
2. členy Rozhodčí komise ČSV:  
Vlastimila Sobotu a Miladu Huszerovou 

 
D. jmenoval: 
1. předsedou komise pro informatiku Františka Krejčího a členem této komise Zdeňka 

Formana, 
2. předsedou vzdělávací komise Marka Lingera a členem této komise Romana Mikeše, 
3. členem ekonomické komise Leoše Kučeru, 
4. předsedou redakční rady Vladislava Synka, 
5. předsedou komise Svépomocného fondu ČSV Jiřího Lejčara, 

 
E. ustavil vědeckou komisi a jmenoval její členy:  
Jaroslava Hrabáka, který je současně jmenován jejím předsedou, Leoše Dvorského, Janu 
Hajdůškovou, Františka Kamlera, Pavla Kriega, Pavlínu Křivanovou, Josefa Lojdu, Josefa 
Mandíka, Miloslava Peroutku, Jiřího Slámu, Václava Švamberka, Dalibora Titěru, Zdeňka Žáka, 



F. vzal na vědomí: 
1. rezignaci Jaroslava Havlína na funkci člena Republikového výboru ČSV,  
2. rezignaci Václava Ducháče na funkci člena Rozhodčí komise ČSV,  
3. rezignaci Václava Šenkýře na funkci předsedy a člena redakční rady a rezignaci Miloslava 

Peroutky na funkci člena redakční rady, 
4. rezignaci Vlastimila Dlaba na funkci předsedy komise pro informatiku, 
5. rezignaci Jiřího Kalendy na člena ekonomické komise, 
6. rezignaci Jiřího Jiránka na funkci předsedy a člena komise svépomocného fondu, 
7. zápisy z jednání PRV ze dne 18.11.2011, 13.12.2011, 10.1.2012, 24.1.2012 
8. zprávu ÚKRK ČSV, 
9. informace V. Dlaba o dalším prohlubování internetové komunikace uvnitř ČSV, 
10. informaci tajemníka o administraci dotace 1D v r. 2012, 
 

G. udělil   
čestnou vlajku ZO ČSV Jesenný 
 
H. uložil: 

1. předsednictvu  
a) zabývat se možností prodloužení Programu propagace spotřeby medu o další období,  
b) zabývat se současnou nákazovou situací a připravit pro příští rok opatření k metodikám 

kontroly zdraví včel, 
c) požádat SVS o analýzu příčin rozšíření moru na okresu Kutná Hora a Havlíčkův Brod, 
d) zabývat se otázkou financování okresních organizací, 

2. sekretariátu 
a) poděkovat panu Jaroslavu Havlínovi za dlouholetou práci pro včelařství u příležitosti 

ukončení jeho funkce člena RV ČSV,  
b) publikovat ve Včelařství a na webu svazu usnesení RV ČSV dne 24. 3. 2012, 
c) publikovat zprávu o činnosti a hospodaření ČSV v r. 2011 ve Včelařství a na webu svazu, 
d) publikovat v časopise Včelařství a na webu svazu schválenou směrnici pro prohlížitele 

včelstev,  
e) informovat o změně Chovatelského řádu ČSV v časopise Včelařství a na webu svazu a 

provést v souvislosti s novelizací Chovatelského řádu ČSV změnu plánu práce, 
3. členům RV přenést do svých okresů doporučení členům okresních výborů, aby byly 

nápomocni k zajištění monitoringu varoázy v jednotlivých základních organizacích, 
 
CH. konstatoval, 

že každý funkcionář má právo požádat o vyznačení odlišného hlasování včetně uvedení jeho 
odlišného stanoviska do zápisu a musí mu být vyhověno. 

 

V průběhu jednání RV proběhl seminář na téma „Realizace Programu propagace spotřeby medu“. 


